

CALL FOR PAPERS AND PARTICIPANTS

The International Forum on the US and China—What They Can Learn from Each Other
November 12-15, 2018, Fort Wayne, Indiana and Los Angeles, California
Deadline for manuscript submission: October 26, 2018

CONFERENCE OUTLINE

The International Forum on the US and China—What They Can Learn from Each Other is organized by Purdue University Fort Wayne, Indiana, Hebei Academy of Social Sciences, China, University of the West, Los Angeles, Chung Yuan University, Taiwan, East China Jiaotong University, China, and the Association for Chinese Management Educators (ACME), USA. The goal of this international conference is to provide a forum for scholars from the US, China and other places to exchange information and ideas on how the US and China can improve its relationship and particularly how each can learn from the one another's perspectives.

The conference will be held on Monday, November 12, 2018 at Purdue University Fort Wayne, Indiana; and on Thursday, November 15, 2018 participants will move to the University of the West, Los Angeles. There will be paper presentations, keynote speeches and group discussions on relevant topics in both places.

PROGRAM TRACKS

Accounting
Business
Culture
Economics
Education
Finance

Innovations
International trade
Management
Public affairs/projects
Social and community governance
Sociology

SUBMISSION AND REVIEW OF PAPERS

We invite you to submit your original research abstracts or full paper written in English using MS Word to <https://easychair.org/conferences/?conf=ifusc2018>, by October 26, 2018.

Papers for the meeting will be reviewed anonymously and authors will be notified of the decision by November 5, 2018. All accepted research papers/abstracts will be eligible for presentation at the forum and they should register on or before the final registration deadline. We also invite volunteers to participate as discussants and track chairs. Further information about submission instructions and the conference is available at <http://myacme.org>.

Quality papers will be suggested to the following journals for possible publication after further formal reviews.

- The International Journal of Management Theory and Practices
- Chung Yuan Management Review
- Economic Forum (published by Hebei Academy of Social Sciences in Chinese)

Registration fee: free of charge.

CONTACT

Program Chairs, Dr. Donna Holland (hollandd@pfw.edu) & Dr. Bill Y. Chen (billchen@uwest.edu)

美中国际论坛 征文和邀请通知

“美中国际论坛 - 他们间需要相互学习什么”，由印第安纳州普渡大学韦恩堡分校、河北省社会科学院、洛杉矶西来大学、台湾中原大学、华东交通大学、美国华裔管理学者协会（ACME）主办。本次国际会议的目的是为来自美国、中国和其他地方的学者提供交流平台，讨论美、中如何改善其关系，并从不同层面分析可以相互学习、借鉴的地方。

会议将于 11 月 12 日（星期一）于印第安纳州的普渡大学韦恩堡分校，11 月 15 日（星期四），洛杉矶的西来大学举行，将进行论文分享, 主题演讲和小组讨论。

征文专题:

会计
企业
文化
经济
教育
金融
创新
国际贸易
管理
公共事务/项目
社会与社区治理
社会学

会议合作期刊:

- **International Journal of Management Theory and Practices**
- **中原企管评论 (Chung Yuan Management Review)**
- **《经济论坛》（河北省社会科学院）（Economic Forum）**

论文提交指南: 英文摘要或全文用文档文件格式于 2018 年 10 月 26 日前上传至

<https://easychair.org/conferences/?conf=ifusc2018> 论文匿名审阅后将于 2018 年 11 月 5 日前通知作者是否录用。优秀论文将推荐给会议合作期刊进一步审阅后以供发表。我们同时也邀请志愿担任评论员和各专题协调主席的参与者。更多有关投稿与会议相关信息请访问会议官方网站: <http://myacme.org>

会议注册费: 免费

联络人: Dr. Donna Holland (hollandd@pfw.edu) 和 Dr. Bill Y. Chen (billchen@uwest.edu)

美中國際論壇 徵文和邀請通知

“美中國際論壇-他們間需要相互學習什麼”，由印第安那州普渡大學韋恩堡分校、河北省社會科學院、洛杉磯西來大學、臺灣中原大學、華東交通大學、美國華裔管理學者協會（ACME）主辦。本次國際會議的目的是為來自美國、中國和其他地方的學者提供交流平臺，討論美、中如何改善其關係，並從不同層面分析可以相互學習、借鑒的地方。

會議將於 11 月 12 日(星期一)于印第安那州的普渡大學韋恩堡分校, 11 月 15 日(星期四), 洛杉磯的西來大學舉行, 將進行論文分享, 主題演講和小組討論。

徵文專題:

會計
企業
文化
經濟
教育
金融
創新
國際貿易
管理
公共事務/項目
社會與社區治理
社會學

會議合作期刊:

- **International Journal of Management Theory and Practices**
- **中原企管評論 (Chung Yuan Management Review)**
- **「經濟論壇」(河北省社會科學院) (Economic Forum)**

論文提交指南: 英文摘要或全文用檔案檔案格式於 2018 年 10 月 26 日前上傳至

<https://easychair.org/conferences/?conf=ifusc2018>, 論文匿名審閱後將於 2018 年 11 月 5 日前通知作者是否錄用。優秀論文將推薦給會議合作期刊進一步審閱後以供發表。我們同時也邀請志願擔任評論員和各專題協調主席的參與者。更多有關投稿與會議相關資訊請訪問會議官方網站: <http://myacme.org>

会议注册费: 免费

连络人: Dr. Donna Holland (hollandd@pfw.edu) 和 Dr. Bill Y. Chen (billchen@uwest.edu)